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教育背景

北京大学法学学士。

专业经历

武涛律师拥有十五年的律师执业经历，其间担任了诸多公

司的常年法律顾问，代理了大量重大民商事纠纷、刑事案

件，特别是在影视、文化、体育领域积累了丰富的法律争

议处理经验。武涛律师是第四届朝阳区律师协会文化与传

媒业务研究会副主任，北京市律师协会青年律师联谊会副

主任，北京市朝阳区律师协会青年律师工作委员会副主

任。现为北京市海勤律师事务所合伙人，曾任职于北京市

炜衡律师事务所。

执业领域及专长

武涛律师具有丰富的影视、文化、体育领域的法律实操经

验。律师执业期间，主要从事影视、文化、体育领域的合

同审查、争端解决等法律实操工作，先后担任诸多公司的

常年法律顾问，为公司的日常运营奠定了坚实的法律防护

基础；也担任了诸多影视、文化、体育领域的私人法律顾

问，为诸多公众人物的商业行为、名誉权保护、肖像权保

护、知识产权保护等领域提供了行之有效的法律保护措

施。

武涛律师执业十四年间，曾独立或参与办理重大疑难诉讼

案件上百起，一直专注于民商事各类案件的诉讼和非诉业

务。执业素养和优质的服务获得了众多客户的肯定和好

评。有效地维护当事人利益。

工作语言

中文 英文

Education
LL.B. from Beijing University. 

Professional Exprience
During Wu’s fifteen years of practice, he has acted as the perma-
nent legal advisor of many companies, represented many major 
civil and commercial disputes, and accumulated rich experience 
in handling legal disputes in the fields of film and television, 
culture, and sports. He is the deputy director of the 4th Chaoyang 
District Lawyers Association Culture and Media Business 
Research Association, the deputy director of Beijing Lawyers 
Association Young Lawyers Association, and the deputy director 
of Beijing Chaoyang District Lawyers Association Young 
Lawyers Working Committee.He is now a partner of Highking 
Law Firm and formerly worked in Beijing W&H Law Firm.

Practice Areas
During his career, Attorney Wu has mainly engaged in the legal 
practice of contract review and dispute resolution in the fields of 
film and television, culture and sports. He has served as the 
permanent legal advisor of many companies, where he has laid a 
solid foundation of legal protection for the daily operation of 
those companies. He has served as a private legal advisor in many 
films, television, culture, and sports fields, and has provided 
effective legal protection measures for many public figures in the 
areas of business conduct, reputation protection, portrait rights 
protection, and intellectual property rights protection.
During his 15 years of practice, Attorney Wu has handled 
hundreds of major and complex litigation cases, independently or 
with participation, and has focused on litigation and non-litiga-
tion in civil and commercial fields. His high-quality services have 
won the affirmation and praise of many clients and he has effec-
tively defended the interests of these clients.

Language Skills
Mandarin and English


